

校名:萬鈞伯裘書院

日期和時間: 20245 年 10 月 18 日 10:00-12:30

網頁: <https://www.mkpc.edu.hk/information-day-for-s1-admission-4/>

Information Days for S1 Admission 萬鈞伯裘書院 升中簡介會

For enquiries, please contact Ms. Christine Chan at 2448 2960. For interested parties, please scan the QR code to enroll.
如對本校升中簡介會或校園導賞計劃有任何查詢, 歡迎致電 2448 2960 與陳凱怡小姐聯絡或掃描二維碼。

18/10/2025 (Sat)	(1)	Introduction of School Curriculum cum Campus Tour 本校課程簡介暨 中一生成長照顧介紹及校園導賞
30/10/2025 (Thu)	(2)	Open Classroom: Deep Learning Programme 深度學習日 (Deep Learning) 公開課
8/11/2025 (Sat)	(3)	Strategies on Choosing a Secondary School cum Parent-Child STEAM & IT Learning Experience 升中選校策略及親子 STEAM&IT 學習體驗
18/11/2025 (Tue)	(4)	Introduction of EMI Classes cum Open Classroom 英文班簡介及公開課
6/12/2025 (Sat)	(5)	School Open Day cum Strategies on Choosing a Secondary School 學校開放日 (Open Day) 暨 升中選校策略簡介
3/1/2026 (Sat)	(6)	Interview Skills Workshop for P6 Students 中一面試技巧工作坊

We offer the IAL Curriculum, EMI classes & A.I. Seed classes.

本校設有 iAL 高中課程、英語教學班及人工智能種子班。

School Guided Tour Programme 家長校園導賞計劃

School Guided Tour for parents and primary students. You are welcome to visit and learn more about our school. Visiting hours are: 10:00 am to 11:00am, 11:30 to 12:30 pm on Saturdays. Each visit takes about half an hour.

同學安排校園導賞預約服務, 歡迎蒞臨本校參觀, 了解課程特色。
上午10:00至11:00、11:30至12:30 或 聯絡本校預約時間參觀 (每約的半小時)
24482960 與陳凱怡小姐聯絡, 或掃描二維碼進行網上報名。

Please contact Ms. Christine Chan at 2448 2960. For interested parties, please scan the QR code to enroll.

Pilot Schemes & International Accreditation 先導合作計劃及國際認證

EDB Digital Education Centre of Excellence (CoE) 教育局數字教育卓越中心
Our school has been designated by the Education Bureau as a Digital Education Centre of Excellence (CoE) this year. Through professional exchanges within the sector and support from teacher learning communities, the school will share its exemplary curriculum planning, distinctive features, and experience in digital education and artificial intelligence with colleagues across the education sector. 本年度本校成為教育局「數字教育卓越中心」學校, 將與優秀數字教育及人工智能課程規劃、特色及經驗, 透過業界專業交流及支援教師學習社群, 推廣予教育界同工。

Jockey Club Multiple Pathways Initiative: CLAP-Tech Pathway 賽馬會鼓掌 - 創新教育課程
Our school was granted \$2 million, becoming one of the five pilot schools in Hong Kong. We designed innovative technology course in collaboration with Hong Kong Baptist University. 本校獲撥款200萬, 為全港5間先導學校之一, 與香港浸會大學協作共同設計創新科技課程。

CUHK Jockey Club AI for the Future Project 中大賽馬會智為未來計劃
Our school was granted \$1.5 million, becoming one of the six pilot schools in HK. Together with the School of Engineering and the School of Education at CUHK, we designed a 3-year artificial intelligence course for junior forms. 本校獲撥款150萬, 為全港6間先導學校之一, 與香港中文大學工程學院及教育學院資深教授共同設計為期3年之初中人工智能課程。

Quality Education Fund Thematic Networks (QTN) 優質教育基金主題網絡計劃
We were granted \$1.9 million, forming a school network with Diocesan Boys' School Primary Division, Cumberland Presbyterian Yau Dao Primary School, Hong Kong Student Aid Society Primary School, St. Paul's College, Jockey Club Man Kwan EduYoung College and Caritas Charles Vath College. This project uses IOT technology to promote environmental science. 本校獲撥款190萬, 與聖保羅書院附屬小學、金巴衛長老會禮道小學、香港學生輔助會小學、聖保羅書院、賽馬會高齡智智書院及明愛華德中書院成為網絡學校, 應用物聯網科技推廣環境科學。

International Accreditation 國際認證
Our school was fully recognized and accredited by Accreditation International (AI) and the National Council for Private School Accreditation (NCPSA) in 2024, making us one of the few schools globally dedicated to providing the highest-quality education for our students. 本校於2024年獲得美國國際認證機構 (AI) 和 美國全國私立學校認證委員會 (NCPSA) 全面認可及認證我們成為全球其中一間致力為學生提供最高質量教育的優質學校。

「透過有互聯的學習環境和課程, 燃點學生潛藏的『閃亮點』。」
黃麗雲教授, 香港城市大學化學系 (環境政策及化學) 講座教授

「教育的目的, 是讓你學會搶跑, 自信地面對自己的人生。」
校監譚萬鈞教授

「我初中開始參加課外活動的雜耍班, 找到自己的興趣和方向。我已在比利時修讀演藝相關的學士課程, 現在是一名專業藝人。」
潘國權校友 (於比利時(ESAC)修讀演藝學士學位課程)

"Through my participation in various STEAM group projects, I have gained valuable skills while collaborating with my teammates."
謝永熙同學 (本校學生)

「這裡的老師和同學有一個很好的文化, 不會單單用成功或失敗去判斷學生, 而是鼓勵他們嘗試, 鼓勵他們進步。」
何新龍及何逸豪家長

"MKPC is a fun school where you can learn in many different ways!"
黃止業家長

All are Educable All can Succeed

School Information of Man Kwan Pak Kau College 萬鈞伯裘書院 學校資料

Supervisor 校監:	Professor Tam Man Kwan 譚萬鈞教授, Ph.D., B.H., B.B.S., J.P.
Principal 校長:	Mr. Wong Wing Tung 黃穎東先生
Address 學校地址:	51 Tin Wah Rd., Tin Shui Wai, Yuen Long, N.T. 香港新界元朗天水圍天華路51號
Registration Number 註冊編號:	ED5/230030 (非牟利政府直接資助中學)

校名：香港青年協會李兆基書院

日期和時間：2025年11月20日 10:00-11:00 及 12:00-13:00

網頁：<https://www.hlc.edu.hk/pre-s1-admission-2026-27>

HKEYNG LEE SHAU KEE COLLEGE

H

C

香港青年協會李兆基書院



Pre-S1 Presentation Day
2026-2027
中一入學簡介會

Date

23rd November, 2025 (Sunday)

Time

10:00 - 11:00 a.m. (Session 1)
12:00 - 1:00 p.m. (Session 2) *Content is identical to Session 1*

Venue

College Hall

日期

二零二五年十一月二十三日 (星期日)

時間

上午十時至十一時 (第一場)
下午十二時至一時 (第二場) 內容與第一場相同

地點

書院禮堂

Registration:
31st October 9:00 a.m. - 5:00 p.m.
Please scan the QR code or visit our website



簡介會報名:
十月三十一日 上午九時至下午五時
請掃描右方二維碼或瀏覽書院網頁

 12 Tin Kwai Road, Tin Shui Wai, Yuen Long, N.T.
新界元朗天水圍天葵路十二號

 2146 1128

 2146 1662

 hlc@hlc.edu.hk

 <http://www.hlc.edu.hk>



校名：基督教崇真中學

日期和時間：2025 年 10 月 26 日 11:00-17:30

網頁：<https://www.ttca.edu.hk/infoday>



Welcome to TTCA Info Day 2025

General Information

Date: 26 Oct 2025 (Sun)

Opening Hours: 11:00 a.m. – 5:30 p.m.

Events:

- Principal's Talk (Online viewing available from 4 Nov)
 - 11:30 a.m. – 12:45 p.m.
 - 2:30 p.m. – 3:45 p.m.
- TTCA Life Education & Curriculum Showcase
- STEAM & Science Experiments
- Award-winning Music Teams & Dance Team Performance
- Mock Interview
- STEAM Lab, Indoor Sports Centre, Swimming Pool, Library, Performing Arts Studio
- And more.....

校名：英華書院

日期和時間：2025 年 11 月 16 日 14:30-16:00

網頁：https://www.yingwa.edu.hk/index.php?s=3_48

S.1 Admission Information and Procedures

Admission Briefing

- Date: 16th November 2024 (Saturday)
- Time: 2:30pm – 4:00pm
- Venues: Noble Hall and some special rooms, Ying Wa College

校名：香港管理專業協會李國寶中學

日期和時間：2025 年 11 月 2 日 10:00-15:00

網頁：https://www.yingwa.edu.hk/index.php?s=3_48



HKMA DAVID LI KWOK PO COLLEGE
IN SEARCH OF EXCELLENCE

2026/2027 PRE-S1 ADMISSION ADMISSION TALK

Admission Talks
Date: 2 Nov 2025 (Sunday)
Time: AM Session 11:00 - 12:00
PM Session 14:00 - 15:00
Location: College Hall
Tickets are available at 10:00 at the College on a first-come, first-served basis.

Contact us:
college@hkmadavidli.edu.hk
2626 9100

Online Application Period: 2 Nov 2025 - 15 Dec 2025

Application link



First Interview:
• 10 Jan 2026
• Academic assessment

Announcement of shortlisted student applicants:
• 14 Jan 2026
• via School Website

Second Interview (Shortlisted):
• 17 Jan 2026
• Language Interview
• Student activities



HKMA David Li Kwok Po College

香港管理專業協會李國寶中學

8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon, Hong Kong

香港九龍旺角(西)海泓道八號

Tel : 2626 9100 Fax : 2626 9311

電話: 2626 9100 傳真: 2626 9311

校長先生／女士鈞鑒：

誠邀 貴校出席開放日及中一入學簡介會

香港管理專業協會李國寶中學是一所優質的直資學校，以提供全人教育為使命，讓同學得到全面發展，並發揮潛能、盡展所長。我校致力推廣校園關愛文化，營造一個多元文化的學習環境，以培育同學掌握兩文三語及具備國際視野。作為一所「高增值」的學校，我校同學多年來在學業及其他範疇均取得十分驕人的成績。

我校致力培育同學成為具環球視野的未來領袖。現誠邀 貴校校長、老師、同學及家長出席本校開放日，互相交流切磋。屆時，我校將舉辦中一入學簡介會，向有意報讀的小六同學及家長介紹學校的教育理念、設施和入學要求。有關活動詳情如下：

開放日

日期：2025 年 11 月 2 日（星期日）
時間：上午 10 時至下午 5 時
地點：我校校園
活動：攤位、互動遊戲、舞台表演等

中一入學簡介會

日期：2025 年 11 月 2 日（星期日）
時間：上午 11 時至中午 12 時 及 下午 2 時至下午 3 時
地點：我校禮堂
備註：簡介會入場券將於 11 月 2 日上午 10 時於我校的入學接待處派發，**入場券數量有限，先到先得。**

此外，我校十分認同平等教育的重要性，將為有經濟困難的學生（包括正領取綜合社會保障援助或學資處財政資助的家庭），提供全額或半額學費減免。我們希望每位同學都能在平等的機會下獲得全人教育，並在愉快的學習環境下享受校園生活。

隨函附上我校小冊子、教育局外評報告及開放日單張，懇請代為派發予 貴校的老師、家長及同學。如有垂詢，請致電 2626 9100 與入學及推廣主任吳宇文老師聯絡。

香港管理專業協會李國寶中學

莫一帆

校長
莫一帆 謹啟
2025 年 10 月 8 日



校名：基督教香港信義會宏信書院

日期和時間：2025 年 10 月 18 日 10:00

網頁：<https://www.luac.edu.hk/>

Year 7 Admissions (2026-2027)

APPLY NOW!

Admissions Seminar

Date: 18 Oct 2025(Sat)	Time: 10:00am	Venue: ELCHK Lutheran Academy
----------------------------------	-------------------------	---

SIGN UP!

<https://www.luac.edu.hk/y7-admissions-seminar/>



SCAN ME

香港直資學校聯展 2026

日期和時間：2025 年 11 月 8 日 09:00-16:00

網頁：

<https://event.schoolexpo.cn/events/21f93422-a436-4510-9076-7a1728ab585f?regForm=cb391288-6970-41a2-8fa9-d3ef196cb854>



香港直資學校聯展2026

THE HONG KONG DIRECT SUBSIDY SCHEME SCHOOLS EXPO 2026

超過50間直資中小學雲集 讓家長掌握第一手入學資訊

由香港直接資助學校議會主辦，網羅港九新界直資中小學資訊，深入了解直資學校特色，助學生和家長一站式規劃升學路向。

- 校長、專家講座
- 掌握入學攻略
- 直資名校資訊盡覽
- 國際課程升學優勢

免費專題講座

直資學校獨特優勢 怎樣培育不一樣孩子 陳狄安先生, MH 英華書院校長 香港直接資助學校議會主席	一條龍中小學 升學無壓力 學習無動力嗎？ 李蘭苑女士 聖瑪加利男女英文中小學
直資小學面試必須的N項準備 陳美娟博士, MH 英華小學校長	國際課程 — IB多元學習特色 馬李敏慧女士 聖士提反書院校長
一條龍中小學 升學無壓力 學習無動力嗎？ 關穎斌先生 漢華中學校長	啟航全人發展之路：小學階段的預備與實踐 潘嘉璇女士 和富慈善基金李宗德小學校長
直資中學面試必須的N項準備 莫一帆先生 香港管理專業協會李國寶中學校長	海外交流經驗 啟發孩子一生 陳偉傑先生 優才（楊殷有娣）書院 - 小學部校長
國際課程 — IAL 多元學習特色 鄭建德博士 滙基書院（東九龍）校長	直資中學面試必須的N項準備 何迪信先生 中華基金中學校長
 立即免費登記 https://schoolexpo.hk/DSSSE26	AI世界 直資學校學與教特色 孫嘉俊博士 保良局羅氏基金中學校長

校名：聖瑪加利男女英文中小學

日期和時間：2025 年 10 月 25 日 09:00-16:00

網頁：<https://www.smcesps.edu.hk/en/>



**ST. MARGARET'S CO-EDUCATIONAL
ENGLISH SECONDARY & PRIMARY SCHOOL**
聖瑪加利男女英文中小學

*Teaching the World to
Sing in Perfect Harmony*



- Direct Subsidy Scheme (DSS) School
- Global education
- Multicultural campus
- Multilingual programmes: apart from being bilingual, students can choose a 3rd language from: Putonghua, French, German, Japanese and Spanish
- Outstanding academic and non-academic achievements
- High admission rates to local universities. Students with distinguished results also gain admission to the University of Oxford, the University of Cambridge and other overseas top universities.
- Positive-thinking school ethos paving the way for positive thinking life.

**Admission Talk for
Secondary One 2026 - 27**

Date : Saturday, 25 October 2025

**Time : 9:00 am - 11:00 am (English Session)
2:00 pm - 4:00 pm (Chinese Session)**



Event Highlights

- "St. Margaret's: The Right School for your child?"
- "A St. Margaret's Adventure"
- "Empowering your child"
- "Shaping your child"
- "Blending the best"

Special tour round the campus
Reservation online at School Website: <https://www.smcesps.edu.hk> or by telephone 2396 6675

 Address : 33 Sham Mong Road, Kowloon West
(MTR Tsuen Wan Line Cheung Sha Wan Exit B;
Opposite Tuen Ma Line / Tung Chung line Nam Cheong Station Exit A)

 Tel: 2396 6675

School Reg. No : 542105

校名：香島中學

日期和時間：2025 年 11 月 15 日 10:00-16:00

網頁：<https://www.heungto.edu.hk/>



香島中學
HEUNG TO MIDDLE SCHOOL



2026-2027 S1 Admission Information Day cum 80th Anniversary Open Day

Date : 15 November 2025 (Saturday)

Time : 10:00 - 11:00
(Open Day : 11:00 - 16:00)

Venue : School Hall, 3/F



Activities: Talk on S1 Admission Requirements and Procedures,
Q&A Session, Campus Tour

Sign up by scanning the QR code
or visiting the school website



校名： 香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學

日期和時間： 2025 年 11 月 8 日 14:30-17:00

網頁： <https://www.hkbuas.edu.hk/en/g7-admissions>

G7 Admission Seminar 2026-2027

To let parents and students have a better understanding of our school's vision & mission, culture and learning, our school will be hosting an Admission Seminar with featured booths and school tours. This event is an excellent opportunity for you to learn more about our school's programs, facilities and educational approach. To ensure your place at the event, please kindly register via the link below in advance.

Parents will receive a confirmation email to your registered email address, so please make sure the email address you input is accurate. We look forward to welcoming you and providing you with an enriching experience at our seminar.

Date:	November 8, 2025 (Saturday)
Time:	2:30pm - 5:00pm
Venue:	School Hall, 2/F, HKBUAS Wong Kam Fai Secondary & Primary School
Enrolment:	Enrolment begins at 10:00am on October 6, 2025 (Monday). Click here to register. Places will be allocated on a first-come-first-served basis.
Remarks:	Parents who have successfully registered for the seminar will receive a QR Code through their registered email accounts. Please bring along your QR Code for identification purpose on the seminar. Limited places for the face-to-face session at the School Hall will be allocated for the participants on a first-come-first-served basis, while the others will join the seminar online at a designated venue at our school.